
Anteckningar från lokala utvecklingsgruppens möte 100527 
 
Busshållsplats vid Södergården: 
Så snart godkännandet är klart sparkas projektet igång.  
Troligen kommer hastigheten att ändras i samband med hastighetsöversynen. 
 
Scoutstugan: 
Asfaltering ska ske. 
 
Barnarps IP: 
Staketet ska lagas och det ska asfalteras i kurvan vid infarten. 
Trädskydden är på plats. Blomlåda ska beställas. (Grötfat) 
 
Promenadslinga runt sjön: 
Den är invigd med vissa undantag, det som inte är klart är bl.a. gångpassage ner till Aggö.  
Dock är det iordningställt med spänger så man kan ta sig ut dit.  
 
Barnarpasjön: 
Inget nytt har framkommit. Frågan ligger på miljökontoret. 
 
Barnarpsdagen: 
Parkeringsfrågan måste lösas. Man ska undersöka gräsplanen mittemot infarten till idrottsplatsen om 
man kan använda den som p.plats. 
Den 23/8 kl. 18.00 är alla föreningar inbjudna för att planera det sista inför Barnarpsdagen. 
 
Julmarknad: 
En arbetsgrupp ska bidas för att planera julmarknaden.  
 
Plantera och städa: 
Den 25 och/eller 26 sep är föreslaget som lökplanteringshelg. Mer info kommer. 
 
Samåkarparkering: 
FTI har lovat att staket ska sättas upp men har inte gjort det än. Skylt om parkering ska sättas upp när 
staketet är på plats. 
 
Ubbarpsvägen: 
Diskussioner har förts mellan de boende, vägföreningen, utvecklingsgruppen om att göra en 
trädplantering och cykelbana för att få det snyggt och slippa alla parkerade bilar.  
I sommar kommer det att placeras ut blomlådor utanför fastigheterna.  
 
Ekhagsmotet: 
När det ska byggas om vill vi inte ha all trafik genom Barnarp. Tekniska kontoret kontaktas.  
 
Sagaholmsvägen: 
En skylt bör komma upp med hänvisning till E4 för att undvika trafik genom Barnarp. 
 
 
Kärrängsvägen – Bäckvägen: 
Ska fyllas upp med matjord. Trappa behövs inte. 
 
Ny Torsviksväg? 
Trafikverket ansvarig. Anslutning från Tenhult till Hyltena. Finns för närvarande inte i planeringen. 
Enligt kommunala företrädare ska kommunen överta huvudmannaskapet.  
 


